

《关于端午节的英语作文《Dragon Boat Festival》》

端午节又称五月节,是我国重要的传统节日,习俗众多,有吃粽子、赛龙舟等。下面为大家分享了关于端午节的英语



关于端午节的英语作文1

The Dragon Boat Festival, which comes on the 5th day of lunar May is one of our traditional festivals. The origin of this festival can be traced back to the Warring States Period. There was a patriotic poet named Qu Yuan. He was removed from the imperial court by a treacherous officials' slander. But, when he heard his country was conquered by enemies, he felt very sad and jumped into the river to show his loyalty. When people heard about this, they threw Zongzi into the river to feed the fish, so as to protect Qu Yuan's remains from the fish. They

also held a Dragon Boat Race to commemorate him. Now it's still a custom to eat Zongzi and hold a Dragon Boat Race on that day.

农历五月初五的端午节是我国传统节日之一。这个节日的起源可以追溯到战国时期。从前有一位爱国诗人，名叫屈原。因被奸臣诽谤而离开朝廷。但，当他听说他的国家被敌人攻破后，他感到很伤心，就跳进河里以示他的忠诚。人们听说了这件事，就把粽子扔进河里喂鱼，以保护屈原的遗体不被鱼所吃。他们也举行龙舟比赛来纪念他。现在，在这一天吃粽子和赛龙舟仍然是一种习俗。

关于端午节的英语作文2

Dragon Boat Festival is one of the most important lunar festivals in China. It is on the 5th of the fifth lunar month.

端午节是中国的一个最重要的农历节日。它是在农历第五个月的第五。

Almost every Chinese spends this festival. Before, in China, when this day comes, we don't have holiday. But from year 2008 on, the government specified this day as the holiday. Therefore, we can have enough time and energy to celebrate this day.

几乎每一个中国人在这个节日。之前，在中国，当这一天来临的时候，我们没有假日。但从一年2008，政府指定的这一天作为假日。因此，我们可以有足够的时间和精力来庆祝这一天。

In my memory, Dragon Boat Festival is in memory of the greatest poet Qu Yuan who was a patriot and died for his Country. He died from suicide. He threw himself into the river. In order to memorize him, people invented the zongzi which is a pyramid-shaped dumpling made by glutinous rice wrapped in reed or bamboo leaves. This custom is handed down till now. We now still eat zongzi. When it mentions zongzi, we have to mention Jiaxing zongzi from Zhenjiang province. The zongzi from this place is very famous and delicious. We suggest you should have

a try.

在我的记忆中，端午节是最伟大的诗人屈原谁是爱国者，为国家而死的记忆。他死于自杀。他把自己扔入河中。为了纪念他，人们发明了粽子是由糯米饭了粽子包裹在竹叶或芦苇。这种风俗流传至今。现在我们仍然吃粽子。粽子时提到，我们不得不提到嘉兴从镇江省粽子。从这个地方的粽子是非常著名的美味。我们建议你应该试试。

Besides eating zongzi in this festival,some places also have dragon boat races.It is also in memory of Quyuán.Dragon boat is a quite interesting game which is liked by people deeply.Also there are many other activities that day.In my hometown,we need to eat eggs.I think everyone must have their own ways to celebrate their festival.

除本节吃粽子，也有一些地方的龙舟比赛。这也是为了纪念屈原。龙舟是一个很有趣的游戏，是人们喜爱的深入。也有很多其他活动的那一天。在我的家乡，我们要吃鸡蛋。我认为每个人都应该有自己的方式为了庆祝他们的节日。